
Vážená paní Bušková, 
  
chtěli bychom Vám a vašemu oddělení  velmi poděkovat s celou mojí rodinou, s jakou 
péčí a trpělivostí se staráte o naší babičku,  paní Annu Barglovou. 
  
Tento víkend 29. 7. 2017 jsme jí navštívili u vás v nemocnici v lůžkovém oddělení. Babička 
skvěle komunikovala, poznávala nás všechny i přes její velké dojetí a radost, že nás vidí 
(manžela, dceru i mne jako vnučku) velmi dobře. Je spokojena s nemocniční péčí, také nám 
vyprávěla různé příhody. 
  
Konstatujeme tedy, že  její stav od naší poslední návštěvy, která se uskutečnila cca před 
měsícem ještě v domácnosti sdílenou s její dcerou Miluší Vávrovou, se patrně zlepšil. 
Poněvadž žijeme a pracujeme v Praze, můžeme se za babičkou zastavit sporadicky.  

 

Mnohokráte Vám děkuji 
  
S pozdravem 
Petra a Riccardo Ferrante 

 


